
Protokoll från AMPRNet-AB Medlemsmöte 2023-08-22
1. Öppnande av mötet

      Val av mötesordförande och mötessekreterare  
Till mötesordförande valdes: Björn SAOBXI 

Till mötessekreterare valdes: Dag SMOKDG.

      Deltagarlista   

 Björn SAOBXI(BU)

 Harald SMOKJJ (FRO)

 Dag SMOKDG (MT)

 Jan-Olof SMOIFP (TM)

 Mats SMOYIX (NN)

 Håkan SMOTCZ (Q0)

 Stefan SMORGM (AR)

 Joar SMOTQT (BJ)

Ej representerade föreningar:

 BO, MG, MM, UX

      Föregående mötesprotokoll (2023-05-30)   
Godkändes utan anmärkning

      Fastställande av agendan   

      Agendan fastställdes som i kallelsen.

2. Information om våra gateways och 
Sunetuppgraderingen

1. KTH: 10GE mot Sunet är uppe, Klocktornet och Electrum behöver UPS   
Inväntar besked från Sunet om tidpunkt för flytt av IP-adresser från 1GE- till 10GE-
länken. UPS: Gateway är kopplad mot KTHs UPS med dieselgenerator. Donerad mindre 
UPS är under installation i Electrum med övervakning via NUT. Donation av större UPS 
med extra batteribank diskuteras till Klocktornet.  

2. TM: problem med fiber och utrustning.       Fiberdelningen med TM är uppsagd. 
STOKAB har kontaktats och skall återkomma med prisuppgift på fiber. Björn -BXI har 
troligen fått tag på en router till TM. UPS: Endast en liten UPS.

3. Flemingsberg: Eventuellt 10GE, UPS utlovad i KK-rummet.       Vi väntar på 
fortfarande på besked om vi vid KTHF får 10GE. Vi saknar även länk mellan noderna 
som utgår från Flemingsberg och resten av AMPRNet. Access till UPS är utlovad i KK-
rummet, dock utan generatoruppbackning.

3. Information om kommunprojektet 
Norrvatten: (Bro, Sigtuna, Täby, Danderyd, Järfälla, Väsby, Sollentuna, Solna, 
Sundbyberg, Vallentuna, Vaxholm, Österåker, Norrtälje, Knivsta). Inget nytt har hänt 
under sommaren enligt Björn.
Nacka, Värmdö, Botkyrka, Huddinge: Håkan har inte fått svar från Nacka. Värmdö 
har visat intresse men inte svarat på vår offert. I Botkyrka har Björn fått kontakt med 
trygghetschefen men väntar på återkoppling från deras säkerhetsstrateg. Mats har fått 



lite kontakter med Huddinge. Återstår: Haninge, Lidingö, Nykvarn, Nynäshamn, Salem, 
Stockholm, Södertälje och Tyresö där det är öppet för initiativ och kontakter.

4. Beredskapsveckan 2023-09-25--10-01
Eventuell skärgårdsövning diskuteras med Värmdö kommun. Tomas -ILZ koordinerar. 

5. Medlemsaktiviteter

 Signalstyrkemätning från mobila stationer vid strategiska platser 
En del praktiska prov har utförts. Vi har en rundstrålande nod I Nacka och en på KTH, som
dock är lite skuggad åt vissa håll. Vi uppmanas att göra täckningsprov.

6. Arbetsgrupper/uppgifter
Vi söker fler personer som vill delta i arbetsgrupperna.

     Nodetablering   
Ingen som hanterar denna ännu.

     Kraftförsörjning  
Jouni -MMO har sammanställt ett ganska omfattande informationsmaterial i ämnet. Ingen 
koordinator har anmält sig.

     Reservdelar  
Blivit aktuellt efter blixtnedslag vid Ingarönoden. Håkan ersatte repeatern

     Adressmanagering och DNS   
Stefan -RGM och Anders -ORB har satt upp en DNS resolver. Behöver stresstestas. De har
även ett

pågående arbete med power DNS och DNS managering via webbläsare.

Jan-Olof -IFP och Björn -BXI samarbetar på TM/BU och Joar -TQT tar hand om KTHF i 
ämnet.

     Voip-tjänst   
Stefan har satt upp en prototyp för Voiptjänst inom AMPRNet. Provar även verktyg från 
Holland som omvandlar callsign till numeriskt nummer. Kontakta Stefan för att testa.

 Routing
BXI, MAD VWM har varit aktiva med detta. Harald -KJJ har haft problem med en hackande 
DMR repeater mellan Kista och Nacka. Det krävs analys vilka vägar trafiken går.

 Reservtid
Det finns en GPS klocka som kan flyttas runt. För övrigt har ingenting hänt.

 Säkerhet/sekretess

Anders -ORB var ej närvarande och kunde informera.

 Information

Jan-Olof -IFP meddelar att Håkan uppdaterar amprnet.se. Ny e-post till webredaktionen  
använd webredaktionen@amprnet.se 

mailto:webredaktionen@amprnet.se
http://amprnet.se/


7. Utbildning
Endast mindre aktiviteter har förekommit, som t ex täckningsprov.

8. Budget (OBS: Hemläxa)
Björn -BXI har gjort ett antal egna utlägg och det behövs en 
fördelning av kostnader för inköp av gemensam utrustning. 
Det behövs en diskussion om principer för kostnadsdelning. Björn har 
gjort ett diskussionsunderlag som bör studeras inför ett beslut  Se:
http://www.sk0bu.amprnet.se/amprnet/ab/kostnadsdelning.html
Logga in med användarnamn: amprnet-ab och lösen ampr
Björn bad samtliga medlemmar ta up detta i sina respektive styrelser 
och redovisa deras inställningar vid nästa möte.

9. Övriga frågor
• Göran SA0XIO (på möte med SLFK) anser att vår organisation platsar för 

medlemskap i SLFK.
• Server. BXI får troligen överta en IBM 3650 server med ca 1 TB minne. Vilka 

tjänster skall denna kunna användas till och var skall den placeras?

10. Nästa möte

Nästa medlemsmöte med AMPRNet-AB (Region Stockholm) 
bestämdes till  2023-10-03 kl 17:30 

(Ej att förväxla med nästa möte med riksorganisationen 
AMPRNet Sverige som är utsatt till den 2023-09-27)

11. Mötets avslutande
Björn avslutade mötet kl 18:20.

http://www.sk0bu.amprnet.se/amprnet/ab/kostnadsdelning.html

